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Pan Piotr Niemiec
Radny Rady Miejskiej Legnicy 

 W odpowiedzi  na  pana  interpelację  nr  89/2022/NMC  z  dnia  21.04.2022  r.
w sprawie  zabezpieczenia  murawy boiska przed przechodniami    uprzejmie
informuję, że przeprowadzona wizja lokalna potwierdza powstanie przedeptu
w  poprzek  boiska  w  wyniku  użytkowania  przez  pieszych.   Przejście
„na skróty” odbywa się gdy boisko nie jest użytkowane przez graczy,  co nie
powoduje  kolizji.  Nie  mniej  jednak,  stan  murawy  w  bieżącym  sezonie
wegetacyjnym zostanie  poddany monitoringowi.  W przypadku stwierdzenia
uszkodzenia  murawy,  budowa  zaproponowanego  przez  pana  ogrodzenia
zostanie uwzględniona w budżecie miasta.

                                                                                                  Z up. Prezydenta Miasta
                  Jadwiga Zienkiewicz

          (Zastępca Prezydenta)

 Do wiadomości: 
1.BR w/m,
2.OK w/m,
3.IK a/a.

 
 


